



Dagordning styrelsemöte nr. 3
Datasektionen 2018/2019
2018-09-06

Dagordning styrelsemöte 3

Styrelsemöte för Datasektionen klockan 18.00 den 6 september 2018 i C349.

§ 1. Formalia

1. Närvaro

Peter Panduro, ordförande
Eric Sundäng Peters, vice ordförande
Kim Steenari, UBS
Christina Källkrans, arbetsmarknadskontakt
Linus Landström, sexmästare

2. Mötets öppnande

18.03

3. Val av mötesordförande

Peter Panduro

4. Val av mötessekreterare

Christina Källkrans

5. Val av justerare tillika rösträknare

Kim Steenari

6. Adjungeringar

7. Anmälan av övriga frågor

Träffa Björn.
Sektionsmöte 0.

8. Fastställande av dagordning

-



Dagordning styrelsemöte nr. 3
Datasektionen 2018/2019
2018-09-06

9. Publicering på internet

10. Föregående mötesprotokoll

- a. **PC-beslut Trädgårdsspel**
Till nästa möte.

§ 2. Meddelanden och diskussionspunkter

1. Runda bordet

Ordförande - Nolle-P. Hört av sig angående spegatter. Skickar bilder på spegatterna som ska beställas. 200 data, 200 rymd, 100 y, 50 styrelse. Förslag om att införa spegatter till de som engagerar sig till sektionen och programföreningar. Har varit på mini Ordfrad för att prata om nolle-p.

Sexmäst - Nolle-p. Kollat igenom ekonomin. Förslag om en Temakväll med sexmästerierna.

UBS - Deltagit under nolle-p. Målat Y märket. Möte med ubs råd och ska gå på utbildning. Tagit hand om ett ubs ärende. Kontaktat phösarna angående att få nya programrådsrepresentanter.

Vice ord - Möte med programföreningar. Nolle-p.

ARMK - Nolle-P. Deltagit i IT-branchrådet. Haft möte med Isak från LNAB angående upplägget för LITA. Bokat bord, ljusgården och mat på STUK inför LITA. Marknadsfört ett inlägg för Scania. Möte med Skyresponse angående ett eventuellt samarbete. Rensat i driven och gamla mejl.

2. Veckobrev

- LITA
- Medlemsmöte med Mätfel.
- Styrelsen söker.
- Sektionsmöte 0



Dagordning styrelsemöte nr. 3
Datasektionen 2018/2019
2018-09-06

3. Uppdatera Prislista Företag

Föredragare: Christina Källkrans

Bilaga: <http://datasektionen.teknologkaren.se/foretag/>

Informationen och prislistan för företag måste ändras!

Armk kontaktar AO.

Pubkväll - Testar att kolla intresset genom att skicka ut en
Intresseanmälningslänk.

Skriva lista för det som ska tas bort från hemsidan.

4. Föreningssamarbeten

Föredragare: Christina Källkrans

Bilaga: -

Flera föreningar vill ha ett samarbete med datasektionen. Hur ser vi på det?

5. Uppföljning av Nolleperioden

Föredragare: Peter Panduro

Bilaga: -

Nu när Nolleperioden är över vill jag att alla reflekterar över vad som hänt och vad man gjort, vad som gått bra och vad man kunnat göra bättre. Kort diskussion direkt på mötet, men jag vill att alla hemma i lugn och ro sammanställer sina tankar i text och skickar detta till ordförande.

6. Datasittningar

Föredragare: Peter Panduro

Bilaga: -

Hur gör vi med datasittningar i år? Ska vi ha både en ful- och finsittning?
Vem/vilka ska projektleda?

Fulsittning - D6 eller programföreningarna.



Dagordning styrelsemöte nr. 3
Datasektionen 2018/2019
2018-09-06

7. Access för salar

Föredragare: Eric Sundäng Peters
Bilaga: -

Access för att komma in i bokade föreläsningssalar för möten och annat. Behöver vi access? I dagsläget har Peter access, möjligen Christina?

8. Kontaktuppgifter

Föredragare: Eric Sundäng Peters
Bilaga: -

Vi behöver fylla i listan med kontaktuppgifter, telefonnummer och liknande. Även närmast anhörig, etc.

9. Merchandise

Föredragare: Eric Sundäng Peters
Bilaga: -

Ett förslag är att alla programspecifika merchandise (pins, märken, etc.) dumpas på programföreningarna. Appropå det kanske det också är dags att uppdatera exempelvis pinsen där det finns för F- och E-programmen, men inte för Y eller rymd.

10. Doris

Föredragare: Eric Sundäng Peters
Bilaga: -

Förrådet behöver städas och inventeras. Vi behöver ett datum för detta. Dessutom har programföreningarna bett om möjlighet att få förvara saker. Kanske kan vi sortera ut lite av STV:s prylar och sätta upp en hylla som programföreningarna får dela på. Hur gör vi då sedan med nycklar till förrådet, ska programföreningarna få var sin, eller gå via styrelsen?

11. STV

Föredragare: Eric Sundäng Peters



Dagordning styrelsemöte nr. 3
Datasektionen 2018/2019
2018-09-06

Bilaga: -

Bör STV gå samma väg som STD på grund av inaktivitet, eller ska vi sätta mer press på föreningen att vara aktiva och rekrytera folk? Just nu tar STV oerhört mycket plats i Doris för väldigt låg aktivitet.

12. D6-ekonomi

Föredragare: Eric Sundäng Peters

Bilaga: -

I dagsläget sköts all D6 ekonomi via privata bankkonton. Då detta egentligen ska gå via sektionen och kassören innebär det att pengarna är juridiskt "svarta", och det utsätter D6 för stora personliga risker. Vi bör kunna upprätta ett konto åt D6 med eget bankkort, etc.

13. Driven

Föredragare: Eric Sundäng Peters

Bilaga: -

Sektionens Drive är på sina ställen ganska ostrukturerad och skulle behöva en omstrukturering. Förslag är att ordförande och vice sätter sig ner tillsammans med var sin öl och går igenom driven.

14. Pantamera

Föredragare: Eric Sundäng Peters

Bilaga: <https://pantamera.nu/vara-tjanster/foreningar/sa-gar-det-till/>

15. Av4ningen

Föredragare: Eric Sundäng Peters

Bilaga: -

I-sektionen har sedan många år tillbaka struntat i kårens Av4ning och anordnat sin egen "Avfrostning" istället. Maskinsektionen kommer från och med detta året också att anordna sin egen avtackningsmiddag för sina studenter. Hur ser vi på utvecklingen?



Dagordning styrelsemöte nr. 3
Datasektionen 2018/2019
2018-09-06

Tas upp på sektionsmötet.

§ 3. Beslutspunkter

1. Ändring av policy för uthyrning av PA-system

Föredragare: Eric Sundäng Peters

Bilaga: 3.3.1.1

I våra styrdokument (policyn) står det att sexmästaren ska vara ansvarig för uthyrning av PA-systemet, men sexmästaren har inte nyckel till Doris där systemet står idag. Förslagsvis bör uthyrning av PA-systemet ske på ett likvärdigt sätt som grillarna.

Förslag till beslut:

Eric Sundäng Peters föreslår styrelsen

att ändra policyn i enlighet med bilaga 3.3.1.1.

2. Tillägg av policy för avtackningsmiddagen

Föredragare: Eric Sundäng Peters

Bilaga: -

Idag är det oklart vilka engagerade i programföreningarna som ska komma på avtackningsmiddagen då dessa kliver av/på vid årsskiftet. För att eliminera risken att ett programföreningsstyre inte får någon inbjudan bör det förtydligas i våra styrdokument.

Förslag till beslut:

Eric Sundäng Peters föreslår styrelsen

att ändra policyn på ett sådant sätt att de engagerade i programföreningarna som klev av vid nyåret är de som skall bjudas på nästkommande avtackningsmiddag.



Dagordning styrelsemöte nr. 3
Datasektionen 2018/2019
2018-09-06

§ 4. Övriga frågor

Träffa Björn: Björn vill möta nollor som vill ha vägledning och frågor kring studierna. Erik är engagerad i SI (Samverkans inläring). Borde tas med i veckomejl.

Sektionsmöte 0: 19 September. Ordförande fixar ett event på facebook och skriver in det i veckomejl.

§ 5. Avslutande formalia

1. Nästa möte Tas efter teambuildingen.
2. Mötets avslutande 19:48

Christina Källkrans

Christina Källkrans
Vid protokollet

Kim Steenari

Kim Steenari
Justerare

Peter Panduro

Peter Panduro
Ordförande